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Obec Hrdějovice 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice 
 

Zápis č. 24 

z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice, 

konaného dne 23.8. 2024, od 18:00 hodin 
 

 

1. Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Hrdějovice (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno  

v 18:00 hodin starostou obce Petrem Stejskalem (dále jako „předsedající“) v zasedací místnosti 

OÚ Hrdějovice. 

Předsedající konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno. Informace podle § 93 odst. 1 zákona 

o obcích byla na úřední desce Obecního úřadu Hrdějovice zveřejněna v souladu se zákonem po 

dobu nejméně 7 dní, a to od 16.8. 2024 do 23.8. 2024, současně byla zveřejněna na 

„elektronické úřední desce“. 

Předsedající dále konstatoval, že přítomno je 9 členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je 

usnášeníschopné (§ 92 odst. 3 zákona o obcích).  
 

Přítomni:  Bauer Zdeněk, Haikl Petr, Holomel Pavel, Samohýl Jan, Slezák Petr, Stejskal 

Petr, Suchan Jan, Jan Hynek, Šulistová Radka 

Omluveni: Sázel Josef, Severa Jiří 

Nepřítomni:  Sázel Josef, Severa Jiří 
 

Předsedající přítomným sdělil, že pro potřeby zápisu bude ze zasedání pořizován zvukový 

záznam. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

Předsedající navrhl jako zapisovatele Petra Slezáka a vyzval přítomné zastupitele k podání 

návrhů na ověřovatele zápisu. Jako ověřovatelé se přihlásili Jan Samohýl a Pavel Holomel. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice určuje zapisovatelem Petra Slezáka a ověřovateli Jana 

Samohýla a Pavla Holomela. 

  

Výsledek hlasování: Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 1/24/24 bylo schváleno. 

 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. Nikdo neměl námitky. 
 

Návrh usnesení: 

Zde došlo k úpravě programu v bodě 6, kde tento bod bude zařazen na dalším ZO. 

 

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje následující program zasedání: 

   1)Zahájení 

  2) Schválení programu  

  3) Kontrola zápisu č. 23 ze dne 9.7.2024 

  4) Schválení podání žádosti na nákup komunální techniky  
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  5) Schválení smlouvy o dílo na zpracování žádosti o dotaci na vybudování dětské skupiny 

v obci Hrdějovice 

  6) Finanční záležitosti 

  7) Různé 

  8) Diskuze 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 2/24/24 bylo schváleno. 

 

3. Kontrola zápisu č. 23 ze dne 9.7. 2024 

 

Fasáda na škole je hotová a dodělávají se pouze detaily, takže firma která akci realizovala 

nebude mít s termínem předání problém a vše se stihne do začátku školního roku. 

 

Dále byla vznesena otázka ohledně zjemnění fasády nějakým motivem, jelikož se školáci a 

rodiče dotazují a převažuje názor, že by fasáda měla být oživena.  

Zastupitel Petr Slezák k danému dodal, že je dohoda s paní ředitelkou a zástupcem rodičů 

panem Attlem, že děti a učitelé provedou návrh řešení, který by se poté dopracoval do 

realizovatelné podoby a následně po odsouhlasení zastupiteli provedl. 

Paní zastupitelka Radka Šulistová dodala, že na daném se určitě nemají podílet děti a učitelský 

sbor, ale má se oslovit architekt, jelikož i prostor před školou se řešil s architekty. 

V rámci daného se bude dál pokračovat, kde po získání návrhů bude vybrán finální frafický 

návrh. 

 

Vybavení na kulturní a spolkové akce bylo dnešního dne převzato a můžeme je tímto začít 

využívat na obecní akce. 

 

Smlouva na prodloužení vodovodu s panem Hondlíkem je uzavřena. 

 

4. Schválení podání žádosti na nákup komunální techniky 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice schvaluje podání žádosti o dotaci s názvem „Nákup 

komunální techniky a vybavení“ do výzvy MAS Hlubocko – Lišovsko o.p.s. č.1, v rámci 

intervence 52.77. SP SZP 2021-2027, Fiche 5 – Základní služby a obnova obcí. Zastupitelstvo 

obce Hrdějovice pověřuje starostu obce Petra Stejskala administrací věci . 

 

Výsledek hlasování:  Pro     9 Proti     0 Zdrželi se     0 

Usnesení č. 3/24/24 bylo schváleno. 

 

5. Schválení smlouvy o dílo na zpracování žádosti o dotaci na vybudování dětské skupiny 

v obci Hrdějovice 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Hrdějovice souhlasí s uzavřením smlouvy o dílo na zpracování žádosti o 

dotaci na vybudování dětské skupiny v obci Hrdějovice s firmou REGIO projekt s.r.o., 

Svatošova 308, Tábor, 390 01. IČ: 26090139. Zastupitelstvo obce Hrdějovice pověřuje 

starostu Petra Stejskala administrací věci a podpisem příslušné smlouvy. 

 

Výsledek hlasování:  Pro     8 Proti     0 Zdrželi se    1 ( Radka Šulistová ) 

Usnesení č. 4/24/24 bylo schváleno. 
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8. Finanční 

 
Stavy na účtech k 23.8.2024 
 
  BÚ ČSOB                  1,947.896,11 
  SÚ ČSOB                         1.374,44 
  TÚ ČSOB                  5,838.058,54 s týdenní výpovědí 
  TÚ ČSOB                23,815.849,02 s měsíční výpovědí 
  TÚ ČSOB                10,828.668,54 s půlroční výpovědí 
  BÚ ČNB                       975.833,52 
  BÚ KB                         760.542,99 
  Celkem                    44,168.223,16 
 
 
Příjmy a výdaje k 23.8.2024 
 
                                schválený rozpočet      plnění rozpočtu 
 
příjmy                         32,135.886,--            26,190.939,68       
 
výdaje                         50,329.900,--            26,778.248,37    
 

- rozpočtové opatření č. 8/2024 odsouhlaseno starostou dne 18.7.24 (viz příloha) – na vědomí 

- rozpočtové opatření č. 9/2024 odsouhlaseno starostou dne 15.8.24 (viz příloha) – na vědomí 

 

9. Různé 

 

Ještě před zahájením školního roku dojde k úpravě plochy v areálu MŠ ( u kuchyně ), kde dojde 

ke zpevnění dnes nevyužitých ploch pro vytvoření místa na odparkování vozidel a dále se touto 

úpravou zlepší vjezd a zajíždění do obecních garáží. 

 

Obec má k dispozici cenový položkový rozpočet a výkaz výměr na vybudování chodníku 

v ulici Těšínská směrem na Hosín, kde se rozpočtově pohybuje stavba do 500 tis. Kč bez DPH, 

takže bude stačit cenový marketing v rámci ZO, kde po jeho provedení bude odsouhlasena 

vybraná firma. 

 

Od 1.8. nastoupila nová paní ředitelka do MŠ,  paní Hofbauerové jsme osobně poděkovali za 

odvedenou práci a věříme že školka nová paní ředitelka dodá do chodu školky nový impuls. 

 

Hrdějovická keramika zastoupená panem Zdeňkem Malenou obdržela Cenu hejtmana 

Jihočeského kraje za zachování a rozvoj lidových tradic Jihočeského kraje pro rok 2024. Cena 

byla panu Malenovi slavnostně předána v pátek 19.7. ve 12.00 v obci Vacov, jakožto vítězné 

obci soutěže „Vesnice roku Jihočeského kraje“. 

Obec se bude ucházet o dotaci na VO z ministerstva průmyslu a obchodu na výměnu starých 

sodíkových svítidel po celé obci, kde nyní je zhotoven pasport veřejného osvětlení a dále bude 

zhotovena světelně technické studie a energetický posudek, který stanoví celkovou úsporu EI. 
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Na základě tohoto se bude dále postupovat v podání žádosti o dotaci a budou spuštěny kroky 

k realizaci výměny VO. 

Předsedající pozval všechny přítomné na pouť, kde součástí bude v sobotu i pouťová zábava 

od 20 hod., v neděli mše a divadlo. Letáčky byly vhozeny do schránek a věříme, že vyjde 

počasí. 

Poděkování paní Bícové, Kučerové , Lísalové a Suchanové za přípravu kapličky na návsi 

v Hrdějovicích. 

Paní zastupitelka Radka Šulistová připomněla, že ocenění získala i zastávka u ZŠ Hrdějovice, 

kde autoři Petr a Markéta Veličkovi byli nominováni a zároveň získali ocenění za drobnou 

městkou architekturu. Ocenění bylo v Ljubljani. 

 

9. Diskuze 

 

Stromy : 

 

Předsedající pan starosta jako první bod diskuze vyzval k debatě o stromech na Těšínské, kde 

jejich poražení vyvolalo značné emoce. 

Zastupitelka paní Radka Šulistová  sdělila, že dané stromy byly vysazené v 50 letech a tvořily 

alej svobody, kdy jejich poražení nebylo určitě nutné a šlo řešit jejich ochranu a ponechání. 

Dále byla požádána paní Pixová k vyjádření, kde se řeč obrátila ke stromům ještě stávajícím 

v rámci nichž podala žádost o sdělení, zda bude probíhat ještě další kácení. 

V rámci daného bodu došlo k rekapitulaci, jak písemně zaslaného, tak již mnohokrát řečeného 

a to, že v rámci stavby rekonstrukce komunikace, která obnáší i výměnu podzemní 

infrastruktury, kde již v projektu bylo navrženo kácení ( projekt byl připravován bývalou 

starostkou obce Radkou Šulistovou )  bylo nezbytné řešit kácení stromů, kde bylo 

zohledňováno. 

 

- Stromy zasahují do stavebních konstrukcí 

Stromy nesplňují nezbytnou mezeru mezi komunikací a stromem. 

- Kořenový systém daných stromů zvedá i ne úplně blízké stavební konstrukce a dá se 

domnívat, že celkově kořenový systém stromu bude i přes nejpečlivější ochranu 

zasažen. 

 

V rámci tohoto byla vedena debata, zda ponechání stromů s věděním, že strom tvoří fakticky 

trvalou překážku v silničním provozu, kde svou pozicí ohrožuje lidské životy je správnější 

ponechat stromy ?, dále byl zohledňován i fakt, že stavba je realizována s přispěním cizích 

zdrojů s 5-ti letou udržitelností, kde případné degradace povrchů neznamenají jen lokální 

vyspravení, ale celkovou úpravu a tudíž by toto vůči získané dotaci bylo kontraproduktivní. 

 

V rámci těchto výše uvedených bodů bylo rozhodnuto, že bude na základě žádosti o povolení 

kácení, vydáno rozhodnutí o povolení kácení s náhradní výsadbou. Byli jsme si vědomi, že toto 

povolení a faktické pokácení vyvolá emoce, ale jak je výše popsáno, tak byla věc opravdu 

zkoumána, debatována, ale věřte, že jinak daná záležitost řešit nešla.  

Muselo dojít k rozhodnutí a i přes to, že rozhodnutí bylo těžké, nám samotným trhalo srdce a 

neshledalo se u všech obyvatel s podporou, tak bylo správné.  

V rámci kácení a likvidace kořenů místostarosta pan Jan Suchan ukázal fotografie kořenového 

systému, které jsou založeny u spisu. Z daných fotografií je zřejmé jak vypadají kořenové 
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systémy daných pokácených stromů a jak dané stromy a jejich kořenový systém byl jednak 

těsně pod povrchy komunikací a chodníků a dále propleteny v podzemní infrastruktuře. 

 

Dále náš čeká nejspíše ještě poražení dvou stromů v trase ( v horním úseku  ), kde třetí strom 

po pravé straně v křižovatce u točny, bude ponechán. 

 

Náhradní výsadba bude provedena na základě upřesnění druhové skladby v dotčeném prostoru, 

pokud to nebude realizovatelné, tak dojde k úpravě rozhodnutí a určení jiné lokality pro tuto 

náhradní výsadbu. 

 

Paní zastupitelka Radka Šulistová navrhla, že by se náhradní výsadba mohla provést v případě 

v rámci obnovení aleje u Opatovic. 

 

Dále byl vznesen dotaz na betonovou zíďku před Rychlíků, která nyní již neplní žádnou funkci, 

nikdo ze zastupitelů neměl nic proti jejímu odbourání a ozelení prostoru s dosadbou cca 2 

stromů ( z náhradní výsadby ) v této části. 
  

V rámci této zkušenosti ZO dojde pro připravovanou akci „ Prameniště“ k provedení sond a 

posudku nad případným dotčením kořenového systému stromů, tak, aby byla jednoznačně a 

konkrétně řešena případná ochrana stromů, včetně jejich kořenového systému. Dále budou 

provedeny kroky v rámci navrhovaného kácení dřevin, tak, aby bylo o daném povolení 

informováno ZO a nedocházelo ke komunikačním šumům. 
 

Zábradlí : 

 

Předsedající pan starosta se dotázal zastupitelky paní Radky Šulistové, jak je to s tím zábradlím 

na mostě v Hrdějovicích, jelikož i když chápe, že zveřejněný příspěvek je kampaní, tak se 

uvedené a celkově tato záležitost dotýká úzce obce a poprosil zastupitelku Radku Šulistovou o 

vysvětlení ceny zábradlí …. 

Paní zastupitelka Radka Šulistová sdělila, že cenu nezná. Pan starosta upřesnil, že cenu sám 

zjišťoval a bylo mu sděleno od realizační firmy, že cena aplikovaného zábradlí je 13 000 Kč/ 

bm, přičemž normálně používané zábradlí je v ceně 7 500 Kč/bm a tudíž se domnívá, když vidí 

tyto cenové údaje, tak, že cena není nižší, ale skoro téměř dvojnásobně vyšší. Vyzval tedy paní 

zastupitelku Radku Šulistovou k vysvětlení s konstatováním, že toto není poprvé co skrze 

sociální sítě uvádí zkreslené a nepravdivé informace. 

Paní zastupitelka Radka Šulistová na toto uvedla, že cenu nezná a že čerpala z informací od 

architektů, kteří dané zábradlí navrhli. 

Smlouva o spolupráci a RP : 

 

Jelikož měl být dnes řešen i bod v rámci schválení smlouvy o spolupráci s developerem lokality 

Nové Hrdějovice, tak byla otevřena diskuse k danému bodu, kde bylo řečeno, že se jedná o 

závažný a velký projekt, který stojí za to ještě prodiskutovat a vysvětlit si všechny body 

smluvního ujednání a provázanosti na následné schválení regulačního plánu. V dnešním 

smluvním ujednání jsou ještě drobné nuance, které se musejí odstranit. Bylo dohodnuto, že 

v následujícím týdnu tj. v posledním týdnu měsíce srpna bude provedena pracovní schůzka ZO 

na které dojde k vysvětlení zaznamenání zjištěných nuancí, tak, aby v následujícím týdnu 

mohlo dojít k provedení čistopisu smluvního ujednání a dohodnutí se na mimořádném 

zastupitelstvu obce pro její schválení. 
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Příští termín ZO  dle dohody zastupitelů v začátku září 2024 od 18.00hod. 

 

Předsedající poděkoval všem přítomným za účast a ukončil zasedání zastupitelstva v 19,48 

hodin. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 23.8.2024 

 

Zapisovatel:   Petr Slezák   

 

Ověřovatelé: Samohýl Jan  dne ………………………. 

           Holomel Pavel  dne ………………………. 

 

 

Starosta:    Petr Stejskal   dne ………………………. 


